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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Mediálnej komisie, ktorá sa konala 

dňa 22. mája 2025 

so začiatkom 17:30 hod. a ukončením 19:00 hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka (B 224), 
Žatevná 2, I. poschodie. 

Prítomní: Juraj Štekláč (predseda komisie), Maroš Repík, Miky Sliacky, Pavol Jančovič, Anka Hnátová 
(online), Petra Ázacis (online) 
Neprítomní:  
Ospravedlnení:  
Neospravedlnení: 

Program zasadnutia 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Dúbravské noviny – pripravované číslo, náhľad DN 
3. Sociálne siete, príspevky a sledovanosť 
4. Príprava online novín – informácia 
5. Rôzne 
6. Ukončenie zasadnutia komisie 

K bodu č. 1 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne schválený. 
Hlasovanie:  
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 2 
Členovia komisie debatovali o pripravovanom čísle Dúbravských novín. Novinár Miky Sliacky vyzdvihol 
pútavosť témy na histórii – čarodejnice, ktorá získava na aktuálnosti aj dnes. Maroš Repík upozornil na zle 
odčítateľnú fotografiu v avízach na titulke a nesprávny typ písma v popisoch pod fotografiou v téme na 
histórii, ktorý splýva s bežným textom. Členovia komisie kladne hodnotili „oživenie“ športu v novinách. 
Peter Jančovič poďakoval, že sa noviny venujú aj téme Dúbravskej 4ka ligy, ktorá počas júna uzatvára svoj 
ročník. 
Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie júnové číslo r.  2025 Dúbravských novín na vedomie s pripomienkami. 
Za: 6 
Proti: 0 
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Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 3 
Tajomníčka komisie pripravila prehľad sledovanosti príspevkov na sieťach. Najväčší dosah mali príspevky 
o narodených vtáčikoch hniezdiacich v rúre na ihrisku, zraze veteránov či toaletách v Parku Pekníkova, na 
ktoré sa dlho čakalo.  
Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie sledovanosť sociálnych sietí mestskej časti na vedomie. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 4 
Tajomníčka komisie informovala o príprave online novín dubravskenoviny.sk. Pavol Jančovič prisľúbil 
skoré vyjadrenie sa k návrhu. 
Hlasovanie:  
Členovia komisie zobrali prípravu online novín na vedomie. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

K bodu č. 5 
V bode Rôzne diskutovali členovia komisie o dotačnom mechanizme a možnostiach podpory v mediálnej 
oblasti. Doteraz prišla na komisiu len jedna žiadosť, ktorej opodstatnenosť rozporovali všetci vtedy prítomní 
členovia komisie. Pavol Jančovič navrhol osloviť SPŠE Karola Adlera a základné školy. Spomenul, že na 
Základnej škole Nejedlého funguje podcast. 
Hlasovanie:  
Mediálna komisia diskutovala o dotáciách mestskej časti. Zhodla sa na tom, že tajomníčka komisie osloví 
mailom školy v Dúbravke a fotografa p. Matúša Laga, ktorý organizuje aj krúžky pre deti. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 

Zapísal: Overil: 
 tajomník komisie predseda komisie 

V Bratislave dňa 23. máj 2025 
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